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    再次強調：外籍勞工如拾獲手機請勿占為己有。不只是手機，還有筆記型電腦都

有它的內鍵序號，撿到這種 3C產品一定要送交警察局，不可私自留下使用；倘若拿

來使用，電信警察立即可以循線找到 IP位址，輕而易舉就能破案。 

    若拾獲物品未歸還失主，且拿來使用，將觸犯台灣之侵佔罪，如遭起訴必須上法

院開庭並負起法律責任，請勿因個人一時貪念而造成金錢及名譽上之損失。 

    另外，請各位外籍勞工切勿購買來路不明之手機，以免觸犯收受贓物罪，依法可

處三年以下有期徒刑，拘役或新臺幣一萬五千元以下罰金。 

 

INFORMATION 

    Remind again, NEVER KEEP AND USE THE MOBILE PHONE IF YOU FOUND.  

There is a serial number of mobile phone, laptop and such 3C products.  You should give 

it to the police but never use it OR it is easily to found though IP address by a police. 

    In Taiwan, it is Offense of Embezzlement if the one found things but not return to the 

owner, he should bear legal duty if to be prosecuted.  Don’t make a lost of money and 

fame because of greedy. 

    By the way, don’t buy any mobile phone without proper way incase of offense of 

stolen goods.  The maximum sentence is 3 years or fine NT$15000.  
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